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Zagreb, 26.03.2015. 
 

Z A P I S N I K 
 
Dana 25. ožujka 2015. godine u dvorani Knjižnice Akademije, Strossmayerov trg 14, s 
početkom u 18:00 sati, održana je Godišnja skupština Nacionalnog odbora INQUA. Sastanku 
su nazočili: 
 

1. Mladen Juračić 
2. Tihomir Marjanac 
3. Ljerka Marjanac 
4. Sanja Faivre 
5. Nada Horvatinčić 
6. Kristina Krklec 
7. Maša Surić 
8. Nikolina Ilijanić  
9. David Domínguez-Villar 

 
Sastanku je prethodio 4. znanstveni skup «Geologija kvartara u Hrvatskoj i Sloveniji», a 
nakon uvodne riječi Mladena Juračića rasprava je tekla prema dnevnom redu kako slijedi. 
Sastanak je vodila Ljerka Marjanac, a zapisnik Kristina Krklec. 
 
Dnevni red:  
 
1. Izvještaj o radu i financijskom poslovanju 
2. Pregled aktivnosti u protekloj godini 
3. Plan rada za naredno razdoblje 
4. Diskusija i razno 
 
 
Ljerka Marjanac izvijestila je prisutne o radu i financijskom poslovanju Nacionalnog odbora 
INQUA u protekloj godini. Iako NO INQUA ne raspolaže značajnijim financijskim sredstvima, 
poslovanje je još uvijek pozitivnog karaktera.  
Za proteklu, 2014. godinu NO INQUA je dobio namjenska sredstva od Ministarstva znanosti, 
obrazovanja i sporta RH, te je u siječnju 2015. plaćena godišnja članarina (za 2014.) u 
svjetskoj INQUA-i. Natječaj MZOS-a za troškove članarina u međunarodnim organizacijama 
bit će ponovno u drugoj polovici godine, no u slučaju negativnog rješenja trebat će razmisliti 
o prelasku u niži rang članstva bez plaćanja.  
Izvješće o financijskom poslovanju Nacionalnog odbora INQUA u protekloj godini 
jednoglasno je prihvaćeno. 
 
U 2014. godini osnovna djelatnost Odbora bila je organizacija 4. znanstvenog skupa 
«Geologija kvartara u Hrvatskoj i Sloveniji», te prisutni smatraju da je ta zadaća uspješno 



izvršena. Skup je organiziran u suradnji sa Slovenskim nacionalnim odborom INQUA, a 
očekuje se i financijsku pomoć od Zaklade HAZU za organizaciju skupa. 
Na prošlom sastanku održanom 12. veljače 2014. predloženo je da će se izraditi godišnji plan 
znanstvenih predavanja, no isti nije realiziran.  
 
U narednom razdoblju nastaviti će se djelatnostima NO INQUA (daljnje upoznavanje s 
rezultatima istraživanja geologije kvartara na području Hrvatske, razvijanje i osnaživanje 
suradnje domaćih istraživača i znanstvenika, poticanje multidisciplinarnosti...). Kolege iz 
Slovenskog NO INQUA predložili su da preuzmu organizaciju idućeg zajedničkog skupa 2017., 
dok bi Hrvatski odbor sudjelovao u pripremi terenske ekskurzije. Prijedlog je da skup bude 
posvećen geološkim hazardima, a za suorganizaciju bi mogli pozvati i Državnu upravu za 
zaštitu i spašavanje.  
 
Od kolega iz Italije Odbor je zaprimio službeni poziv za partnerstvo pri kandidaturi za idući 
svjetski kongres INQUA-e 2019. godine u Rimu, u vidu ponude ekskurzije i pismene podrške. 
Tihomir i Ljerka Marjanac ponudit će ekskurziju na temu glacijacije Dinarida. Također bi bili 
uključeni u zajedničku ekskurziju koju nudi Slovenija (Alpe i Mediteran). Mladen Juračić je od 
strane talijanskih kolega zamoljen sudjelovati u realizaciji ekskurzije koja bi se bavila 
promjenama morske razine na području sjevernog Jadrana. 
Dogovoreno je da se pismo potpore pošalje u ime Odbora putem Akademije u drugoj 
polovici travnja, dok se ponude ekskurzija moraju dostaviti odmah. 
 
Ljerka Marjanac zamolila je prisutne da ju informiraju o aktivnostima u narednom razdoblju, 
te će te informacije biti uključene u izvješće sa skupa koje će biti poslano za Newsletter 
INQUA-e. 
 
Tihomir Marjanac podsjetio je prisutne na održavanje znanstvenog skupa s međunarodnim 
sudjelovanjem u čast stote obljetnice rođenja Vande Kochansky-Devidé. Skup će se održati 
od 9. do 11. 4. 2015. godine u Zagrebu, a u sklopu skupa jedna od postaja terenske ekskurzije 
su i glacijalne naslage na Medvednici. 
 
Nada Horvatinčić podsjetila je prisutne na održavanje ESIR Isotope Workshop XIII u Zadru od 
20. do 24. rujna 2015., te pozvala prisutne da se pridruže radionici. 
 
Tihomir Marjanac obavijestio je prisutne da je ove akademske godine kolegij Glaciologije 
upisalo 35 studenata (od toga 3 strana studenta), te će se nastava održavati na engleskom 
jeziku. 
 
 
Završeno u 18:30 sati. 
 
 
Za zapisnik      Tajnik 
Kristina Krklec                        Ljerka Marjanac 
 
             


